
PLØKS generalforsamling 2023 
33 fremmødte medlemmer og 6 fuldmagter 

Dagsorden 

1. Valg af dirigent og referent. 
Jan Mathorne valgt som dirigent. Thomas Rosenberg valgt som referent. 
Dirigenten kunne konstatere at generalforsamlingen er lovligt indkaldt jf. 
vedtægterne. 

2. Formandens beretning. 
Kort: Juniortrænere blev præsenteret, der er kommet ikke mindre end 20 nye 
vægvagter og 15 nye instruktører. Vi er i dialog med leverandører om ombygning af 
dele af indendørsvæggen. Etablering af udearealer fortsættes. Årets aktiviteter blev 

oplistet. Læs vedhæftede beretning og bliv begejstret 😊 

3. Forelæggelse af det reviderede regnskab. 
Største forskelle til budget var Skolen i Virkeligheden (SiV) som virkelig kom i gang 
igen i 2022. Det resulterede i over 60.000 i ekstra indtægter, men også udgifter til 
instruktørerne i form af godtgørelse og betalte fakturaer. Alt i alt giver SiV kun en 
beskeden økonomisk gevinst til PLØKS, men til gengæld stor goodwill fra Ballerup 
Kommune. Andre store forskelle er, at hverken udearealer eller ombygning af dele 
af indendørsvæggen blev færdiggjort i 2022 som ellers budgetteret. Alt i alt havde vi 
et overskud på godt 6.000,- mod et budgetteret underskud på godt 161.000,-. 
Egenkapitalen er på ca. 474.000,- ved årsskiftet. Regnskab blev godkendt. 
Regnskab er vedhæftet indkaldelsen. 

4. Behandling af indkomne forslag. 
Forslag 1, 2, 3 og 5) vedr. ombygning af dele af indendørsvæggen af Tobias Bering 
Petersen. Udsendt som bilag til indkaldelsen. Bestyrelsen er i dialog med Gubbies 
vedr. en større ombygning af den bagerste ende af hallen med Mataskassen. 
Forslagene blev gennemgået og diskuteret. Tobias trækker forslag 1 og 5 tilbage og 
bliver en del af udvalget, der snakker med Gubbies, vedr. ombyning af den 
bagerste del af væggen. Forslag 2a (fjerne skrå hylde i Diederen), 2b (fjerne lille 
hylde i under Kaminen) og 3 (sammenbygge væggen mellem Diederen og Det nye 
overhæng) blev sat til afstemning idet forslagene er ”fleksible” og ikke målfaste, og 
dermed kan tilpasses, hvad der er praktisk muligt under opførelsen. Afstemning 
blev gennemført og faldt ud som følger: Forslag 2a (22 for og 14 imod), og 2b (34 
for 2 imod) og 3 (33 for 3 i mod). Alle tre forslag blev dermed vedtaget. Forslag 4 
Grebsindkøb – hæve budgettet på grebsindkøb til 50.000,- af Tobias Bering 
Petersen. Det blev diskuteret og vedtaget med 24 for 3 imod.  

5. Fastsættelse af kontingent 
Det foreslås at kontingent og rabatter fastholdes uændret: Kontingent: 800,- kr. 
Familierabat: 0 % Juniorrabat (under 16 år) 50 %. Vedtaget. 

6. Forelæggelse af budget for det kommende år. 
Største post er etablering af nye udeområde faciliteter. Budget blev forelagt. 
Vedhæftet indkaldelsen. 

7. Forelæggelse af bestyrelsens tanker for det kommende år. 
Nogle af klubbens mange frivillige fortalte om deres arbejdsindsats for PLØKS – 
herunder Lisbeth som køkkenansvarlig, og ansvarlig for det flotte vægmaleri i 



køkkenet. Sune præsenterede juniorholdet med en fin PowerPoint præsentation der 
indeholdt alt om dets status, aktiviteter og ture. Præsentationen bliver lagt op på 
PLØKS’s hjemmeside sammen med dette referat. 
Dennis fremlagde bestyrelsens tanker for det kommende år i form af et årshjul. Det 
ligger også på hjemmesiden. PLØKS Open blev foreslået flytte til august eller 
september. 

8. Valg af bestyrelse, jf. § 5.5.  
Mads Thygesen stopper som næstformand, Annette Vilen blev valgt til at overtage 
posten. 
Katrine Neisig blev valgt som bestyrelsesmedlem 
Thomas Rosenberg blev genvalgt som kasserer, 
Dennis Waldemar blev genvalgt som bestyrelsesmedlem, 
Vitus Esman blev valgt som juniorrepræsentant. 

9. Valg af 1 revisor, 1 revisorsuppleant, 1 bestyrelsessuppleant over 18 år og 1 
suppleant for juniorrepræsentanten. 
Stine Fich Kjellow blev valgt som bestyrelsessuppleant 
Kasper Sporring blev valgt som juniorsuppleant 
Sten Jensen blev genvalgt som revisor. 
Christian Jensen blev genvalgt som revisor suppleant 

10. Eventuelt. 
Astrid fortalte om Skolen i Virkeligheden, og interesserede instruktører og K2 
certificerede klatrere opfordres til at melde sig til enten Anja Stampe eller Michala. 
PLØKSs SiV gruppe har en Facebook gruppe, hvor alle arrangementer bliver slået 
op (Søg på ”Skole i virkeligheden sammen med pløks” og anmod om at blive 
medlem).  
Formand Per blev efterfølgende fejret med bobler og chips for netop nu at have 
været den længst siddende bestyrelsesformand i PLØKS. Tillykke! 

Referent 

8. februar 2023 

Thomas Rosenberg 


